
Grundejerforeningen Trappendal 
 
Referat fra bestyrelsesmødet den 26. august 2014 v/ Niels Erik Knudsen 
 
1. Velkomst ved formanden: 
 

          Formanden bød velkommen og meddelte afbud fra Jørgen Faurby. 
 
2. Referat fra bestyrelsesmødet den 3. juni 2014: 
         
          Der skal følges op på etableringen af en sti til bænkene på toppen for enden af Græsvangen, så  
          stedet forbliver attraktivt. Martin Gadegård kontaktes. Efter drøftelse af et par punkter blev referatet  
          godkendt. 
 
3. Orientering ved formanden: 
 

          Der følges op på henvendelsen til Agnes Skousen angående den kraftige bevoksning på Trappendalvej  
          nr.38.  
 

          Problemet med vand ved Trappendalvej nr. 49 og mod øst er løst. Tre andre steder er brøndene renset. 
 

          Der er opsat sansegynge på legepladsen. 
 

          En skraldespand er sat op ved legepladsen og tømmes jævnligt af formanden.  
 

          Stabilgrus lagt på nedkørslen til stranden, så folk kan færdes der, og Niels har udlagt noget stenmel  
          Der udlægges 5 sække mere. 
 

          Der er lagt grus på vejene med efterfølgende af høvling ved Martin Gadegaard. 
 

          Ved Postkasserne er der sprøjtet for ukrudt og ryddet op. 
 

          Ukrudt langs trampestien er fjernet,  så folk kan færdes der. 
 

          Bøgehækken ved nr. 49 C er endnu ikke blevet klippet, så der bliver skrevet til Kolding kommune. 
 
4. Placering af flere hundeskilte: 
 

          Aage skrev på hjemmesiden, at folk kunne komme med forslag. Ole Hauptmanns forslag blev taget  
          med i beslutningen om skiltenes placering. 10 forslag blev indtegnet på et kort over Trappendal. 
 
5. Bænkenes placering: 
 

          Bænkene ved postkasserne bliver stående. Behovet for flere bænke vil blive drøftet til foråret. 
 

          Bænken på det grønne område ved stranden er blevet flyttet ned på stranden af folk, der besøger  
          stranden. Vi har flyttet den tilbage mange gange, men valgte til sidst st lade den stå i sommer. Den  
          kommer tilbage igen. 
 
6. Nyt forsikringstilbud. 
 

          Niels orienterede om tilbudet. 
 
7. Indsigelse mod kontingentindbetaling fra Torben Kragh: 
 

          Sagen er  overgivet til vores advokat, som meddeler, at der SKAL betales. 
 
8. Mangelfuld skiltning T-krydset Langgyde/Trappendalvej: 
 

          Mange gæster kører forkert med forventning om at kunne komme til hhv. Novasol og til stranden via                      



          Trappendalvej. Mulighed for skiltning med Novasol og Til stranden ved T-krydset undersøges. 
 
9. Farlig og næsten usynlig grøft på Trappendalvej og Græsvangen mod øst v/Aage Jespersen. 
 

          Aage orienterede og fremviste et  foto efter en henvendelse fra et par grundejere på Græsvangen.  
          Vi kan godt se problemet, men det er ikke grundejerforeningens "bord".  
          Det er en opgave for Kolding Kommune. 
 
10.  Vore samarbejdspartner: 
 

          Knud Ottesen,  Beskæring af hegn - græsslåning og sprøjtning, 21430766. 
          Martin Gadegaard Grus  og afhøvling af vejene og dræn, 23304250. 
          Finn Lauritsen Snedker og tømrer, 20149670. 
          Nøgler : Mons Schack, 21 93 22 31 
          Trampestien,  Niels Erik Knudsen 
          Broen. Ved fornyelse mangler m.m, kontakt bestyrelsen 
 
11. Generalforsamlingen den 26. oktober kl. 14 på Restaurant Skamlingsbanken: 
 

          Mona laver et udkast til en beretning, som evt. kan udsendes sammen med indkaldelsen til  
          generalforsamlingen. Formandens beretning sættes allerede nu på hjemmesiden. 
 

          Valg til bestyrelsen: 
          Formand Ove Christiansen, næstformand Jørgen Faurby og webmaster Aage Jespersen er på valg. 
          Formanden og webmasteren modtager genvalg. 
 

          Sekretæren sørger for indkaldelse ved bogtrykkeren, samt forsendelse af samme.  
          Aage sender billeder 
 
12. Gennemgang af området hvornår? 
 

          Vi mødes ved Aage den 8. september 2014 kl. 15.30 og gennemgår den midterste og den sydlige del  
          af Trappendal. 
 
13. Kasserer: 
 

           Kassereren orienterede om regnskabet. 
           Budgettet blev gennemgået og redigeret. 
 
14. Sekretæren: 
 

          Projektet med det nye sandkassehus til legepladsen blev fremlagt. Der var enighed om at bestille det.  
          Medlemsfortegnelsen er fortsat under udarbejdelse. 
 
15. Webmaster: 
 

          Stor tilfredshed med hjemmesiden. 
 
16. Næste møde 
 

          Aftales efter generalforsamlingen. 
 

17. Eventuelt. 
 

          Det godkendte regnskab forventes afleveret til sekretæren omkring den 12. september 2014.  
          Indkaldelserne udsendes den 1. oktober 2014. 
 

          Badebroen tages op den 20. september. 


